
1

Liv Tronstad

Fra: John Hermann <john@omega365.com>

Sendt: 16. februar 2024 11:11

Til: Liv Tronstad; jon.arve.hollekim@verdal.kommune.no

Emne: Avviksrapportering i Verdal Kommune - Compilo & HP

Hei 

 

Jeg har sett i AMU møteprotokoller for Verdal kommune. 

 

I februarmøtet var det en sak om "skader og ulykker",  

men det er lenge siden det er presentert noen avvikstrender i AMU. 

 

Kan KU, til neste møte, be om en avviksrapport fra Compilo og Helse Plattformen? 

 Jeg har forstått det slik at de ansatte må melde avvik inn i to avvikssystemer. 

 Derfor for må det bli en rapport fra hvert av disse systemene. 

 

Rapporten kan utformes som en "statistisk oversikt" (med "tendensiøse" kategorier). 

 

Får vi rapporten på et regneark, kan vi gjerne filtre på kategorier og tendenser selv. 

 kommunen trenger ikke nødvendigvis å stille i møtet.  

  

Områder / kategorier som er aktuelle er: 

 Helseplattformen 

 Hjemme Tjenesten 

 Flyktningetjenesten 

 Rus 

 Helsesykepleier i skolene 

 Sykehjemslegene 

 Vold og Trusler  

 Underbemanning 

 Ledelse 

 Arbeidsmiljø 

 annet 

 

Savner at Kontroll utvalget bruker mer tid på de tendensene som avviksrapportering kan avsløre. 

Som igjen kan være grunnlag for hva KU skal prioritere å arbeide med. 

 

Vennlig hilsen  

John Hermann 


